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Frida Herøy er møteleiar 
 

  

Møtedeltakarar Parti 

Amalie Henden Kleppe  

Frida Herøy  

Hanne Leah Waage Rognsvåg  

Maren G. Tungland  

Marius Waage  

Ståle Opsahl  

Otto-Andre Nordby H 

  
  

 

 
Følgjande møtte frå administrasjonen: 

Bjarte Villanger, Signe Råheim  

 
  



 
 

Sakliste 
 
Saknr Tittel 
020/19 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
021/19 Godkjenning av møtebok 
022/19 Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2020 og økonomiplan 2020 - 2023 
024/19 Aldersgrense på treningsrom/svømmebasseng 
025/19 Arrangement 
026/19 Psykisk helse på skulen 
027/19 Referat frå fylkestinget for Vestland ungdom 
028/19 Ope hallen 
029/19 LAN 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

19/542 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

020/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 
 
 

Ungdomsrådet - 020/19 
 

U - behandling: 
Saka vart ikkje handsama.  
 

U - vedtak: 
 

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

19/542 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

021/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Godkjenning av møtebok 
 
 
Vedlegg: 
Protokoll - Ungdomsrådet - 15.10.2019 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 
 
 

Ungdomsrådet - 021/19 
 

U - behandling: 
Saka vart ikkje handsama. 
 

U - vedtak: 
 

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Gjermund Hagesæter FE-150 
 

19/381 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

127/19 
 

Formannskapet PS 26.11.2019 

 
 

Kommunestyret PS  

015/19 
 

Eldrerådet PS 12.11.2019 

012/19 
 

Arbeidsmiljøutvalet PS 21.11.2019 

022/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2020 og økonomiplan 2020 - 2023 
 
 
Vedlegg: 
Rådmannens framlegg til budsjett 2020 og økonomiplan 2020-2023  (1) 
Budsjett 2020 og økonomiplan 2020-2023_taldel (2) 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Rådmannen fremmar i denne saka sitt framlegg til kommunebudsjett 2020 og økonomiplan for 
perioden 2020-2023 i same dokument. Vurderingar og konklusjonar er i sin heilskap tekne inn som 
del av dokumentet. 

Kommunebudsjett 2020 og økonomiplan 2020 – 2023 er grundig sakshandsama både i utvida 
leiargruppe, personalleiargruppa og i rådmannsgruppa. Dei hovudtillitsvalde har også blitt orientert 
og fått uttale seg. Dei innspela me har fått i denne prosessen er alle blitt vurdert og nokre er også 
tatt hensyn til. Framlegget vert sendt ut til alle folkevalde, verneombod, hovudtillitsvalde og 
einingsleiarar, samt vert lagt ut på heimesidene til kommunen. 

Kommunebudsjettet og økonomiplanen vert sendt på høyring/uttale til eldreråd, arbeidsmiljøutval 
og ungdomsråd og handsama der før saka kjem til handsaming i formannskap og kommunestyre. 

Vurdering 
Kommunebudsjett 2020 og økonomiplan 2020 – 2023 er så godt opplyst som mogeleg og dermed 
klar til politisk handsaming.  
 

 
 

Forslag til vedtak: 
Kommunebudsjett 2020 og økonomiplan 2020-2023 vert vedteke slik det ligg 
føre. 

 

 
 



 
 

Eldrerådet - 015/19 
 

ELD - behandling: 
Eldrerådet tek budsjettet til vitande og ser positivt på at alle tilbod vert vidareført.  
Eldrerådet ser det som viktig å bruke lærlingordninga til rekruttering til pleie og omsorg.  
Det er ønskjeleg at rådmannen er på møtet til eldrerådet.  
 

ELD - vedtak: 
Eldrerådet tek budsjettet til vitande og ser positivt på at alle tilbod vert 
vidareført.  
 

Eldrerådet ser det som viktig å bruke lærlingordninga til rekruttering til pleie og 
omsorg.  
 

Samrøystes vedteke 

 

 
 

Ungdomsrådet - 022/19 
 

U - behandling: 
Ungdomsrådet ønskte garderobe og toalett på fotballbana. Representant for rådmannen fortalde at 
dei må ta kontakt med idrettslaget.  
Ungdomsrådet ønskte at det skulle vore ein stad ungdommar kan vere i helgene.  
Frida Herøy foreslo bygdekino. Maren G. Tungland foreslo at bygdekinoen kan vere ein gong i 
månaden. 
Ståle Opsahl foreslo stupebrett på badestranda.  
Frida Herøy foreslo klatrevegg.  
Amalie foreslo ny huske utanfor skulen.  
 

U - vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegga som kom fram i ungdomsrådsmøtet.  
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

18/90 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

024/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Aldersgrense på treningsrom/svømmebasseng 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Aldersgrensa for å bruke treningsrommet er for tida 16 år og aldergrensa for å bruke 
svømmebassenget utan vaksne er 18år. Ungdomrsådet ønskjer at alle ungdommar frå 14 år og 
oppover skal få lov til å bruke treningsrommet og svømmebasseng utan føresette.  

Vurdering 
På noverande tidspunkt har ikkje ungdommar under 16 år lov til å trene i treningsrommet. Dette 
gjeld sjølv om foreldre lar dei få lov til å trene. Viss det skjer, er det grunnlag for inndraging av 
nykkelen. Ungdommar under 18 år har ikkje lov til å bruke svømmebassenget utan at det er nokon 
over 18 år til stade. Viss dette skjer er det grunnlag for inndraging av nykkelen.  

Det må utgreiast nærare korleis jussen er på dette området. Ein må vurdere tryggleiken rundt å 
senke aldersgrensa for bruk av treningsrommet og svømmebassenget. Om ungdomsrådet ønskjer ei 
større utgreiing, må tinginga kome frå rådmann eller ordførar. De bør bli samde om kven som skal ta 
kontakt med kven, og korleis dei andre skal få tilbakemelding.  

  
Konklusjon 
Ungdomsrådet kan spørje ordførar/rådmann om det kan gjerast ei utgreiing på senking av 
aldersgrensa for bruk av svømmehall. Ungdomsrådet kan spørje hallstyret om senking av 
aldersgrensa for bruk av treningsrommet. De bør bli samde om kven som skal ta kontakt med kven, 
og korleis dei andre skal få tilbakemelding.  

 

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet v/…. spør ordførar/rådmann om det kan gjerast ei utgreiing på senking av 
aldersgrensa for bruk av svømmehall må spørje ordførar/rådmann om det kan gjerast ei utgreiing på 
senking av aldersgrensa for svømmehall. Ungdomsrådet v/…… spør hallstyret om aldersgrense for 
bruk av treningsrommet.  Dei som spør gjev tilbakemelding til ungdomsrådet i neste møte.  

 
 
 



 
 

Ungdomsrådet - 024/19 
 

U - behandling: 
Ungdomsrådet ønskte lågare aldersgrense på styrkerommet i hallen. Ungdomsrådet ønskte 
opplæring av f.eks. Åse Leivdal Kjølleberg. Rådmannen sin representant informerte om at 
aldersgrensa er satt til 16år grunna ansvar for utstyr.   
 

U - vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegga.  

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

18/90 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

025/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Arrangement 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Leiar av ungdomsrådet ønskjer at det vert planlagd arrangement for ungdom på Fedje i haust.  

Vurdering 
Det er bra at ungdomsrådet er oppteken av at det hender ting for ungdommane på Fedje. Dette kan 
føre til at ungdommane trivast betre Fedje.  

Folkehelse – kan auke trivselen til ungdommane på Fedje.  
Miljø 
Økonomi – ungdomsrådet har ikkje meir pengar att på budsjettet. Difor må dei ta inngangspengar for 
å få finansiert arrangementet.   

Konklusjon 
Ungdomsrådet lagar arrangement på Fedje for ungdommar.  

 

Forslag til vedtak: 
 Skriv inn forslag her  

 
 

Ungdomsrådet - 025/19 
 

U - behandling: 
Frida Herøy foreslo at ungdomsrådet kunne kjøpe inn pepperkakehus og at ungdommar kunne delta 
på arrangement der de deler seg inn i grupper for å dekorere pepperkakehus.  Ungdomsrådet vart 
samd om å ha arrangement torsdag 28.november.  
 

U - vedtak: 
 Ungdomsrådet vart samde om å ha arrangement med dekorering av pepperkakehus torsdag 
28.desember kl.19.00 - 21.00. 

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

18/90 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

026/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Psykisk helse på skulen 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Leiar av ungdomsrådet ønskjer at det vert snakka meir om psykisk helse på skulen.  

Vurdering 
Viss det er slik at elevane på skulen meiner det vert snakka for lite om psykisk helse, bør skulen få 
beskjed om dette. Dette er ei sak det er naturleg at elevrådsleiar tek opp i møte med skuleleiing.  

Folkehelse  
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
Elevrådsleiar tek opp saka i møte med skuleleiinga.  

 
 

Forslag til vedtak: 
 Skriv inn forslag her  

 
 

Ungdomsrådet - 026/19 
 

U - behandling: 
Saka vert avslutta fordi psykisk helse skal opp som tema på skulen no snart. 
 

U - vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegget. 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

19/542 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

027/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
Referat frå fylkestinget for Vestland ungdom 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 027/19 
 

U - behandling: 
Frida fortalde om ungdommens fylkesting Vestland som ho og Hanne Leah Waage Rongsvåg var på. 
Ho fortalde om at dei vart delt inn i grupper og diskuterte saker.  
 

U - vedtak: 
Det vart ikkje røysta over saka. 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

19/542 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

028/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
 

Ungdomsrådet PS  

 
Ope hallen 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 028/19 
 

U - behandling: 
Ungdomsrådet ønskte å ha ope hall.  Rådmannen sin representant informerte om at det er 
idrettslaget som har førsterett på hallen. Otto-Andre Nordby(H) føreslår at dei tek kontakt med 
idrettslaget. 
Ungdomsrådet ønskte å få til ei ordning med vakt.  Frida Herøy høyrer med Kristine Rossnes om kor 
tid hallen er ledig. 
Ungdomsrådet foreslo at dei kan ha kiosk, biljardbord og bowling avhengig av kven av foreldrene 
som har vakt.  
 

U - vedtak: 
Ungdomsrådet vart samde om å utsette ope hall til vår 2020. 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

19/542 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

029/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

 
 

Ungdomsrådet PS  

 
LAN 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 029/19 
 

U - behandling: 
Ståle Opsahl forslår at det vert arrangert lan.  
Frida Herøy foreslår å samarbeide med Austrheim om lan. 
Saka vart utsett. 
 

U - vedtak: 
Saka vart utsett.  
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